
证书编号：ISC-O-2025-3704-R

兹 证 明

天津鑫启源机电设备贸易有限公司

统一社会信用代码：911201183408911450
注册地址：天津市武清区王庆坨镇规划路南侧（郑家楼段) 邮编: 300110
经营地址：南开区密云路与黄河道交口西南侧北方城二区 29-102 邮编: 300110

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求
认证范围：

机械设备销售；机械电气设备销售；劳动保护用品销售；建筑装饰材
料销售；铸造用造型材料销售；建筑材料销售；物料搬运装备销售；厨具
卫具及日用杂品批发；电子产品销售；金属材料销售；金属结构销售；非
金属矿及制品销售；橡胶制品销售；消防器材销售所涉及场所的相关职业
健康安全管理活动

发证日期：2025年 03月 11日
有效期至：2028年 03月 10日

职业健康安全管理体系认证证书



Registration No. ISC-O-2025-3704-R

This is to certify that

TIANJIN XINQIYUAN ELECTROMECHANICAL EQUIPMENT TRADING CO., LTD.

The social credit code：911201183408911450

Registered Address: South of Planning Road, Wangqingyu Town, Wuqing District, Tianjin (Zhengjialou Section)

Audit Address: Nankai District Miyun Road and Yellow River intersection southwest of the North city District two

29-102

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

This certificate covers the following scope of

sales of machinery and equipment; sales of mechanical and electrical equipment; sales of labor protection
supplies; sales of building decoration materials; casting materials; sales of building materials; sales of material
handling equipment; wholesale of kitchen utensils and daily necessities; sales of electronic products; sales of metal
materials; sales of metal structure; sales of non-metallic minerals and products; rubber products sales; occupational
health and safety management activities of fire fighting equipment sales

Issue Date：2025-03-11

Expiration Date: 2028-03-10

Occupation Health Safety

Management System Certificate


